

冲突矿物政策

Conflict Minerals Policy

惠州市蓝微电子有限公司遵守电子产业行为准则，承担社会责任、尊重人权，我们承诺不向未通过第三方审核机构认证的冶炼厂采购钽、锡、钨、金及钴、云母、铜、锂、镍、天然石墨，确保产品中的钽、锡、钨、金及钴、云母、铜、锂、镍、天然石墨的采购不会直接提供资金或提供利益给刚果民主共和国及其周边国家和地区践踏人权的武装组织；同时我们还将做到以下几点：

Huizhou Blueway Electronics Co.,Ltd. complies with the Electronic Industry Code of Conduct, fulfills its social responsibilities, and respects human rights. We commit not to procure Tantalum、Tin、Tungsten、Gold、cobalt、mica、copper、lithium、nickel、or natural graphite from smelters that have not been certified by a third-party auditing institution. We ensure that the procurement of Tantalum、Tin、Tungsten、Gold, cobalt, mica, copper, lithium, nickel, and natural graphite in our products does not directly finance or benefit armed groups that violate human rights in the Democratic Republic of the Congo and its neighboring countries and regions. Additionally, we will adhere to the following:

1、将通过多渠道向上游供应商传达本政策（如公司网站及采购合同）；

1. Communicate this policy to upstream suppliers through multiple channels (e.g., company website and procurement contracts);

2、根据 OECD(经合组织)的规定与供应商进行冲突矿物尽职调查，且必须能追溯到矿物冶炼厂；

2. Conduct conflict minerals due diligence with suppliers in accordance with OECD guidelines, and ensure traceability back to the mineral smelter;

3、要求供应商如影响 EICC 冲突矿物报告模板中披露信息发生变更时，必须立即向蓝微电子有限公司报告；

3. Require suppliers to immediately report to Huizhou Blueway Electronics Co.,ltd. any changes affecting the information disclosed in the EICC Conflict Minerals Reporting Template;

4、并不禁止所有与刚果民主共和国及其相邻国家和地区的矿产交易；冲突矿物要求供应商只接收通过独立第三方审核机构验证通过的冶炼厂采购；

4. Not prohibit all mineral transactions with the Democratic Republic of the Congo and its neighboring countries and regions; regarding conflict minerals, suppliers are required to only source from smelters that have been verified and approved by an independent third-party audit institution;